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Legnica, dnia 28 kwietnia 2022 r. 

  
 
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 135/ IN /22 

 

 

 

Dotyczy: Stanu fitosanitarnego drzew przy ul. Hubalczyków w Legnicy i braku podjętych działań przez 

Zarząd Dróg Miejskich w Legnicy. 

 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy,  

na wniosek mieszkańców miasta Legnicy, którzy niejednokrotnie (od 2017 roku) interweniowali  

w sprawie złego stanu drzew przy ul. Hubalczyków, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące 

pytania: 

 

1. Dlaczego ZDM odpowiedzialny za realizację nasadzeń drzew na Osiedlu Południowym  

nie posadził drzew tego rodzaju, jakie przewidywał plan zagospodarowania terenów zielonych 

przy ww. osiedlu? 

2. Dlaczego ZDM nie usunął uschniętych drzew (do czego zobowiązał się w piśmie nr DT-

7/484/2149/2020 z dn. 25.09.2020 r.)? 

3. Proszę o przedstawienie wyników „kompleksowej inwentaryzacji drzew” (zobowiązanie ZDM 

w piśmie nr DT-7/484/2149/2020 z dn. 25.09.2020 r.). 

4. Proszę o przedstawienie notatki z oceny stanu fitosanitarnego drzew przy ul. Hubalczyków  

(w zw. z pismem nr DT.474.2696.2021.7 z dnia 16.12.2021 r.) 

 

 

 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

         aleksandra.krzeszewska@op.pl 
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STAN FAKTYCZNY 

 

Mieszkańcy Legnicy od 2017 roku informują telefonicznie oraz pisemnie zarówno Urząd Miasta,  

jak i Zarząd Dróg Miejskich w Legnicy o złym stanie drzew przy ul. Hubalczyków (od ul. Armii Krajowej 

do ul. Pileckiego). Drzewa nie są tego rodzaju, jakie przewidziane zostały w planie zagospodarowania 

tego terenu. Zarząd Dróg Miejskich zobowiązał się do posadzenia drzew w terminie do 15.05.2019 r. 

Nasadzenie to zostało wykonane nieprawidłowo, ze względu na fakt, iż dzisiaj drzewa są uschnięte. 

30 lipca 2020 r. dokonano wizji lokalnej przez pracowników Zarządu Dróg Miejskich  

przy ul. Hubalczyków, podczas której mieszkańcy przedstawili problem złego stanu drzew. Do dzisiaj 

nie podjęto działań, mających na celu rozwiązanie ww. problemu. 

16.12.2021 r. Zarząd Dróg Miejskich w Legnicy w piśmie nr DT.474.2696.2021.7 przedstawił 

stanowisko, iż „stan techniczny i fitosanitarny drzew jest dobry” , wobec czego nie ma podstawy do 

ich usunięcia. Drzewa przedstawione na załączonych fotografiach są nasadzone w ciągu  

ul. Hubalczyków 3,5. Adres Hubalczyków 6 znajduje się po drugiej stronie i tam faktycznie drzewa są 

w należytym stanie, czego nie można powiedzieć o drzewach po drugiej stronie ulicy. 

 

 

PISMO NR DT-7/484/2149/2020 z dn. 25.09.2020 r. 
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PISMO NR DT.474.2696.2021.7 z dnia 16.12.2021 r. 

 
 

 

W związku z faktem, iż mieszkańcy problem ten zgłaszają już od pięciu lat, bardzo proszę  

o priorytetowe potraktowanie przedmiotowego problemu i podjęcie odpowiednich działań, 

zmierzających do prawidłowego wykonania zadania utrzymania zieleni przez ZDM w Legnicy,  

ale i estetyzację i gwarancję rzetelnego podejścia do rozwiązywania spraw mieszkańców. 

 

W załączeniu dokumentacja fotograficzna. 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moją interpelację i wskazuję, że podjęty temat dotyczy 

ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie, co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 

1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz. 933), dlatego też uważam, iż interpelacja ta jest zasadna zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 

 

 

          Aleksandra Krzeszewska 

 


